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No. 45136* 
____ 

 
Latvia 

 

and 
 

The former Yugoslav Republic of Macedonia 

Agreement between the Government of the Republic of Latvia and the Government 
of the Former Yugoslav Republic of Macedonia on exemption of the visa re-
quirements for holders of diplomatic passports. Riga, 4 October 2006 and 
Skopje, 4 December 2006 

Entry into force:  9 March 2007 by notification, in accordance with its provisions  
Authentic texts:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Latvia, 21 July 2008 
 
 
 

Lettonie 
 

et 
 

Ex-République yougoslave de Macédoine 

Accord entre le Gouvernement de la République de Lettonie et le Gouvernement de 
l'ex République yougoslave de Macédoine relatif à la suppression des formalités 
de visas pour les titulaires de passeports diplomatiques. Riga, 4 octobre 2006 et 
Skopje, 4 décembre 2006 

Entrée en vigueur :  9 mars 2007 par notification, conformément à ses dispositions  
Textes authentiques :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Lettonie, 21 juillet 2008 

*  The text reproduced below is the original text of the agreement as submitted. For ease of   
reference, it was sequentially paginated.  The relevant Treaty Series volume will be published 
in due course. 
 
Le texte reproduit ci-dessous est le texte authentique de l'accord tel que soumis  pour 
l’enregistrement.  Pour référence, il a été présenté sous forme de la pagination consécutive. 
Le volume correspondant du Recueil des Traités sera disponible en temps utile.  


